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Förslag till dagordning 
 Mötet öppnas 

Fråga om mötets stadgeenliga utlysande 

Val av ordförande för mötet samt två justeringspersoner tillika rösträknare 

Fastställande av dagordning 

Justering av röstlängd 

Styrelsens förvaltningsberättelse 

Ekonomisk rapport 

Revisorernas berättelse samt fråga om ansvarsfrihet 

Fastställande av antalet suppleanter i styrelsen. 

Val av styrelse 

   a.  ordförande     1 år 

   b. två ordinarie ledamöter  2 år 

   c. styrelsesuppleanter   1 år 

   d. två revisorer    1 år  

   e. två revisorssuppleanter  1 år 

   f. tre ledamöter till valberedning 

    varav en sammankallande  1 år 

Fastställande av ersättning till funktionärer 

Fastställande av budget för år 2014, avgifter, samt sista inbetalningsdag 

Behandling av inkomna motioner. (se bilagor i kallelsen) 

Information av föreningens förvaltare 

Beslut om skogsavverkning 2014 

Information om tecknande av avtal för markupplåtelse 

Information om midsommar 

Övriga frågor 

Årsmötet avslutas 

 



Förvaltningsberättelse 2013   sida 1/4  

Styrelsens sammansättning 

Ordförande   Lars-Göran Uddholm 

Förvaltare och Vice ordf.  Leif Ottesen 

Kassör    Birgitta Markén Modigh 

Sekreterare   Annika Engström 

Bryggansvarig   Dick Eriksson/ Gunnar Berg 

Information och hemsida  Staffan Hagnell 

Revisorer    Ingrid Haglind och Ingemar Dahlgren 

Rev. Suppleanter   Jenny Lantz och Julia Holtz/Elvesjö 

 

Detta har hänt under verksamhetsåret. 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 5 protokollförda sammanträden och dessutom några ej protokollförda 
arbetsmöten. 

Föreningens årsmöte ägde rum den 14/3 2013 i Solna Gymnasiums Aula i närvaro av 50 röstberättigade medlemmar varav 
3 st via fullmakter.  
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 Allmänningar. 

 Efter sommaren har gallring och ljushuggning av skog i område 3, 4 och 10 utförts. Arbetet utfördes av underentreprenörer till 
Skogssällskapet som också är köpare av virke och flis. Vid start av avverkningen var det torrt i markerna med endast mindre 
markskador från maskinerna som följd. I samband med skotning av ris och virke kom det dock stora mängder regn med mer 
markskador från skotaren som följd. De största skadorna har åtgärdats, övriga bedöms självläka inom en 2-års period. 

 Virke och ris har köps av Skogssällskapet. Allt virke transporterades bort inom 2 veckor efter avslutad avverkning. Riset är till 
största delen flisat och bortforslat, det som återstår skall vara borta senast 31/3-14. 

 Stigen från Persängsvägen till J-bryggan har grusats upp och sly tagits bort. 4-5 mindre träd har tagits bort för att lägga stigen 
vid sidan av berget på grund av. halkrisk. 

 Grusat upp stigen från Rävgaddsvägen ner mot barnbadet. Stigen från Uddskogsvägen ner mot Lermarspången har slyröjts 
och grusats. 

 Slåtter av våra ängar har utförts. 

 Gräset på stigen från Brusmarvägen till Nyströmsviken har klippts. 

 Gräset på midsommarplatsen med fotbollsplan har klippts av Jörgen Flodin ett flertal gånger. 

 

 Skyddsjakt 

 Skyddsjakt har som tidigare bedrivits under perioden 1/10 2013 till 31/1 2014. 

 Midsommar 

 Midsommar arrangerades, mycket uppskattat av pumpgrupp 16, helt traditionsenligt med lekar och sånger av duon Lasse & 
Britt-Marie på dagen och dansmusik av bandet Tfor2 på kvällen. Midsommarfirandet anordnas fortlöpande enligt en 
grupperingslista som finns på vår hemsida. 
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 Bryggor   

 Utifrån identifierade underhållsbehov gjordes en beställning under hösten 2012 som verkställdes under 2013. Utöver de 
beställda jobben tillkom ett antal akuta jobb p g a svåra islossningsförhållanden vilket gjorde att den totala kostnaden blev 
högre än budgeterat. De arbeten som skett under året sammanfattas som följande: 

 Utbyte av kätting och förankringar på A-B-bryggan 

 Utbyte av kätting och förankring på F-bryggan 

 Utbyte av kätting och förankringar på G-bryggan 

 Utbyte av kätting och förankringar på H-bryggan  

 Uppsträckning av kätting på K-bryggan 

 Montering av kätting och ankare till badflotten mot varvet. 

 Under 2014 kommer arbetet fortsätta med att identifiera och prioritera behov av framtida underhåll/renovering av bryggor och 
sjösättningsramp och en långtidsplan kommer tas fram. 

 

 Seglarskolan 

 Håtö SS höll seglarskola tre veckor i Juli med som vanligt stort deltagarintresse. Mer info om seglarskolan finns på 
www.hatoseglarskola.se 

 

 

 

http://www.hatoseglarskola.se/
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 Kommunalt Vatten och Avlopp 

 Utbyggnaden av vatten och avlopp har gått något långsammare än planerat och upphandling av entreprenör för utbyggnaden 
kommer ske under första halvåret 2014. Håtövikens samfällighet kopplades in till kommunalt vatten och avlopp innan 
sommaren. Vid tre tillfällen har vi förhandlat med kommunen om villkoren i avtalet och tillägg till det och vi nu nära en 

överenskommelse.  

 Ekonomi. 

 Se separat rapport bifogad i kallelsen till årsmötet. 

 Extra föreningsmöte 

 För att ge styrelsen ett tydligt uppdrag att förhandla om och teckna avtal om markupplåtelse med Norrtälje kommun och 
Vattenfall hölls ett extra föreningsmöte 2013-11-09. Mötet hölls i aulan ”havet” på Campus Roslagen och samlade 101 
röstberättigade medlemmar varav 13 via fullmakt. Innan mötet informerade representanter från kommunen om projektets 
fortskridande. 

 Utbyggnad av E-18 

 Trafikverket har tagit fram en vägplan för ombyggnad av E18 mellan trafikplats Norrtälje och Kapellskär, till i första hand en 
mötesfri väg. Denna sträcka har beskrivits i media som en av landets 55 farligaste vägar. Genom engagemang från styrelsen, 
vägföreningen och enskilda medlemmar har trafikplats Håtö nu fått en utformning som tillåter vänstersväng. 

 Information och Hemsida 

 Under 2013 flyttades föreningen webbplats från www.hatoinfo.se till www.håtö.se. Den nya webben är tänkt vara Håtö 
tomtägareförening egen webbplats. För att det ska vara lätt att hitta till Vägföreningens, Fiskevårdsföreningens och 
Seglarskolans webbar har vi dock lagt upp länkar till dem.  

 I samband med flytten rensades och uppdaterades informationen från den gamla webben. Precis som på gamla webbplatsen 
kan ni återfinna våra stadgar, information från våra föreningsmöten, kontaktpersoner, båtplatser, allmänningar m.m. 
Synpunkter och förslag på vidareutveckling av webben mottages tacksamt av Staffan Hagnell, shl@ip,se, 0709-999275. 

  Det var lite vad som skett under året 2013 på ”Vårt Vackra Håtö”. 

 Styrelsen. 

 

 

http://www.håtö.se/


Ekonomisk rapport 2013 
 

Resultaträkning 

Resultat Budget Budget 

Intäkter 2013 2013 2014 

Medlemsavgifter 217 550 217 550 217 550  

Vägavgifter 206 100 206 000 229 000  

Bryggavgifter 148 800 155 000 150 000  

Fiskevårdsföreningen 16 500 15 000 17 175  

Allmänningar  360 305 0 0  

Övrigt 4 660 0 0  

Summa Intäkter 953 915 593 550 613 725 

Vägavgifter -206 100 -206 000 -229 000  

Fiskevårdsföreningen -16 500 -15 000 -17 175  

Föreningens intäkter 731 315 372 550 367 550 

Rörelsekostnader 

Allmänningar -337 177 -92 000 -120 000  

Bryggor -185 837 -145 000 -100 000  

Midsommar -13 550 -15 000 -15 000  

Seglarskolan -9 000 -5 000 -10 000  

Driftskostnader -12 145 -15 000 -17 000  

Årsmöten -8 761 -15 000 -12 000  

Ersättning till styrelsen -58 472 -58 500 -58 500  

Övriga kostnader -19 668 -20 000 -22 500  

Summa Rörelsekostnader -644 610 -365 500 -355 000 

Resultat efter rörelsekostnader 86 705 7 050 12 550 

Skatter 0 0 0 

Ränta 852 0 0 

Resultat efter finansiella poster 87 557 7 050 12 550 

Balansräkning 

Tillgångar IB UB 

Bank / Plusgirot 284 073 450 838 

Summar Tillgångar 284 073 450 838 

Skulder och eget kapital 

Ackumulerat eget kapital -282 366 -282 366 

Övr upplupna kostnader -1 707 -80 914 

Årets resultat -87 557 

Summa skulder och eget kapital -284 073 -450 838 

Kommentarer: 

Allmänningar: 2013 hade vi ett överskott p g a intäkter från skogsavverkning/gallring. Se Verksamhetsberättelse 

Bryggor: Underhåll/reparationer blev mer omfattande än budgeterat. Se Verksamhetsberättelse 

Seglarskola: I kostnaden ingår förutom kontantbidraget även kostnad för sop- och latrinhämtning 

Årsmöten: Kostnaden är lägre än budgeterat p g a att porto konterats som Portokostnad under Övriga kostnader 



Budget och utfall 2005 – 2013, budget 2014 
   Budget  UTFALL UTFALL UTFALL UTFALL UTFALL UTFALL UTFALL UTFALL UTFALL   Budget   

  2013 2013 2012 2011 2010 2009 2008 2007 2006 2005   2014   

Intäkter   Intäkter   

Medlemsavgifter 217 550 217 550 183 200 183 200 183 200 184 600 137 400 136 800 91 200 90 800 3010  Medlemsavgifter 217 550  

229 medlemmar * 

950 kr 

Vägavgifter 206 000 206 100 206 100 206 100 183 200 183 200 183 200 194 650 192 950 193 800 3020  Vägavgifter 229 000  

229 medlemmar * 

1000 kr 

Bryggavgifter 155 000 148 800 154 400 160 100 165 700 162 300 122 700 121 200 81 450 82 300 3030  Bryggplats 150 000  800 kr/bryggplats 

Fiskevårdsföreningen 15 000 16 500 14 590 10 940   3040  Fiskevårdsföreningen 17 175  

229 medlemmar *75 

kr  

Allmänningar 0 360 305 0 0 0 0 0 0 0 0 3050 Allmänningar 0    

Övrigt 0 4 660 4 800 5 450 23 038 500 600 127 8 250 3990  Övr ersättningar o intäkter 0    

Summa Intäkter 593 550 953 915 563 090 565 790 555 138 530 600 443 900 452 777 365 600 375 150 Summa Intäkter 613 725    

Direkta kostnader   Direkta kostnader   

Vägavgifter -206 000 -206 100 -206 100 -206 100 -183 200 -183 200 -183 200 -194 650 -192 950 -193 800 4010  Håtö Vägförening -229 000    

Fiskevårdsföreningen -15 000 -16 500 -14 590 -10 940   4040  Fiskevårdsföreningen -17 175    

Summa Direkta kostnader 
-221 000,00 

kr 
-222 600,00 

kr 
-220 690,00 

kr 
-217 040,00 

kr 
-183 200,00 

kr 
-183 200,00 

kr 
-183 200,00 

kr 
-194 650,00 

kr 
-192 950,00 

kr 
-193 800,00 

kr Summa Direkta kostnader -246 175    

Summa Bruttovinst 372 550 731 315 342 400 348 750 371 938 347 400 260 700 258 127 172 650 181 350 Summa Bruttovinst 367 550    

        

Rörelsekostnader   Rörelsekostnader   

Allmänningar -92 000 -337 177 -123 169 -156 046 -33 854 -129 550 -91 173 -95 000 -24 914 -82 539 6010  Allmänningar -120 000    

Bryggor -145 000 -185 837 -151 399 -49 386 -84 120 -59 718 -39 322 -200 767 -97 953 -46 189 6040  Bryggor -100 000    

Midsommar -15 000 -13 550 -13 400 -13 300 -13 000 -11 500 -16 000 -13 700 -5 928 -10 500 6050  Midsommar -15 000    

Seglarskolan -5 000 -9 000 -5 000 -5 000 -5 000 -5 000 0 0 0 0 6080  Seglarskolan -10 000  

Inkl sop o 

latrinhämtn. 

Driftskostnader -15 000 -12 145 -11 878 -8 736 -10 022 -8 008 -7 414 -8 224 -9 687 -6 944 6095  Övriga driftskostnader -17 000    

Årsmöten -15 000 -8 761 -12 444 -10 913   6100  Årsmöte -12 000    

50 årsjubileum 0 0 0 0 0 -15 993 0 0 0 0 50 årsjubileum 0    

VA  0 0 0 -22 667 0 -45 800 0 0 0 0 VA  0    

Ersättning till styrelsen -58 500 -58 472 -43 995 -42 800 -42 400 -42 700 -41 000 -40 299 -39 700 -39 200 6430  Ersättning styrelse -58 500  

Inkl skatt o 

arb.givaravgift 

Övriga kostnader -20 000 -19 668 -16 248 -17 351 -26 495 -22 945 -22 359 -22 298 -21 647 -20 166 Övriga kostnader -22 500  * Se spec nedan 

Summa Rörelsekostnader -365 500 -644 610 -377 533 -326 199 -214 891 -341 214 -217 268 -380 288 -199 829 -205 538 Summa Rörelsekostnader -355 000    

        

Resultat efter 

rörelsekostnaderna 7 050 86 705 -35 133 22 551 157 047 6 186 43 432 -122 161 -27 179 -24 188 

Resultat efter 

rörelsekostnaderna 12 550    

    Finansiella poster   

Skatter 0 0 -190 -156 -1 125 -1 192 -572 -512 -845 Skatter 0    

Ränta 0 852 4 790 4 191 757 561 4 024 4 426 1 908 1 836 8300  Ränteintäkter 0    

        

Resultat efter finansiella 

poster 7 050 87 557 -30 343 26 552 157 648 5 622 46 264 -118 307 -25 783 -23 197 Resultat efter finansiella poster 12 550    

        

        

  Budget Utfall     Budget   

Spec övr kostn 2013 2013   * Spec övr kostn 2014   

6110 600 -809 Kontorsmtr   6110  Kontorsmaterial -1 000    

6120 2400 -1712 Styr.möten   6120  Styrelsemöten -2 500    

6250 400 -4210 Porto   6250  Porto -5 000    

6310 6400 -6958 Försäkringar   6310  Företagsförsäkringar -8 000    

6420 1000 -1000 Revisionsarv   6420  Ersättningar till revisor -1 000    

6490 500 -1189 
Övr. 

förv.kostn   6490  Övr förvaltningskostnader -1 500    

6540 7000 -2000 Hemsidan   6540  Hemsidan -1 500    

6570 1700 -1790 Bankkostn   6570  Bankkostnader -2 000    

  20000 -19668,1                   -22 500    



Avgifter 2014 

 

Vägavgift   1000 kr  

Tomtavgift    950 kr  

Fiskevårdsföreningen  75 kr  

Bryggplats  800 kr/plats  

 

Uppge alltid fastighets- och båtplatsnumret vid betalning. 

Avgifterna skall vara PlusGiro konto 602865-8 tillhanda  

 senast 2014-04-30 

 



Förvaltningsplan skogar 2013-2018 
 

2011-2012  

Område: 9, 11, 16, 14, 15 och 18  

Gallring och ljushuggning.  

2013  

Område: 3, 4, 8, och 10   

Ljushuggning, (blädningshuggning), främst av avverkningsmogna träd  

samt träd av sämre kvalitet gallras för att ge plats åt nya träd.  

Försiktig friställning av ädellövträd för att  

gynna återväxten genom avverkning av främst barrträd.  

2014  

Område: 21, 22, 23, 24 och 25 

Slyröjning och ljushuggning av avverkningsmogna träd. Gallring av främst  

lövträd i område 24. Samtliga slyträd vid inre delen av Nyströmsviken sågas ner.  

2015  

Område:  13 och 17 samt SV Lermaren 

Gallring och slyröjning  

2016  

Område: 1, 2, 5 , 

Gallring och slyröjning  

2017  

Område: 28 

Enstaka träd samt slygallring.  

Beställ ny förvaltningsplan  

2018 

Ny förvaltningsplan. Bör beställas 2017. 

 



Gallring av skog 2012 - 2013 
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Ändrat säte 

 Jag tycker det borde stå i tomtägarföreningens stadgar att föreningen har sitt säte i Norrtälje i stället för i Stockholm. Det kan 
vara till fördel om man vid något tillfälle skall söka anslag eller bidrag till verksamhet i föreningens regi. Det är ju också med 
Norrtälje kommun som föreningen skall samarbeta t.ex i VA-frågan. 

 Eva Örnskär Brusmarvägen 37, Gjuterivägen 6 B, 76140 Norrtälje 

 Styrelsens föreslår att motionen avslås med följande motivering; En förening ska ha sitt säte där föreningsstämman hålls och 
där styrelsen har sina sammanträden. Föreningen har haft sitt säte i Stockholm sen den bildades 1959 och frågan om att 
ändra sätet har inte diskuterats tidigare. Var föreningen har sitt säte påverkar inte VA-frågan och för närvarande är det inte 
heller aktuellt att söka några bidrag från kommunen. 

Loppmarknad vid haget 

 Jag har ett önskemål inför nästa sommar. Jag har sommarhus på Håtö och skulle tycka att det vore toppen om man kunde 
bestämma en dag för en gemensam loppis nere vid Haget. Det flesta har en hel del prylar som man skulle vilja göra sig av 
med och andra kan ha behov av dem. Numer finns ju inte heller längre grovsopshämtning för det som man vill bli av med. 
Många gånger körs funktionsdugliga grejor till tippen. 

 Upplägget kan vara som följer: 

 Anslag sätts upp om Loppis vid Haget en lördag under sommaren mellan kl 12.00 - 15.00. 

 Var och en tar med sig det man vill sälja och bord att ställa upp på. Alla får ställa upp bord och det kostar ingenting i och med 
att inget övrigt arrangemang behöver göras. 

 Anna-Karin Johansson 

 Styrelsen föreslår att motionen avslås med följande motivering; En loppmarknad för medlemmar är en trevlig idé som är väl 
värd att realisera. Däremot anser inte styrelsen att det är en uppgift för föreningen utan att det får vara upp till intresserade 
medlemmar att själva stå för arrangemanget.  
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Vassröjning 

 Här kommer motionen som vi diskuterade på ordförandemötet. Det har varit svårt att hitta en entreprenör som vill vassröja i vårt 
område och att samordna med alla föreningarna när det ska röjas och städas. Därför föreslår vi att vi köper in ett aggregat för 
röjning som varje tomtägarförening kan låna när den själv vill röja. Vårt eget årsmöte i fvf ska dock godkänna inköpet först. Då 
kan vi vid utlånade av det stå för rådgivning. 

 Dan Svennberg ordf fiskevf 

 Styrelsen föreslår att motionen avslås med följande motivering; Vid senaste ordförandemötet diskuterades hur vassröjning skulle 
utföras. Vi enades om ett upplägg som innebär att vassröjning sker i föreningarnas egen regi. Fiskevårdsföreningen ska 
upprätta en vassröjningsplan och vara rådgivande för hur röjning ska utföras. HTF och övriga föreningar ansvarar för att 
vassröjning sker inom sina respektive områden. Vi bestämde även att försöka samordna röjning mellan föreningarna för att 
undvika konkurrens om samma entreprenör. Däremot diskuterades inte inköp av vassröjningsutrustning och HTF är vare sig 
intresserade av att vara med och finansiera eller binda sig för hur röjningen ska genomföras. 
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Stoppa skogsavverkning 

 Stoppa den beslutade/planerade avverkningen av skog på Håtö. 

 Att kommande beslut om avverkning av skog först förankras på Föreningsstämma och att man inför beslutet tydligt informerar 
om vad som skall ske och konsekvenser med mark samt vilken typ av maskiner som skall användas. Detta för att slippa se en 
liknande förstörelse som många av oss medlemmar anser ha skett under 2013. 

 Följande skäl anförs till att bifalla båda motionerna: 

 Alla vet att träd och människor skadas och dör av luftföroreningar, skadliga luftpartiklar, avgaser från bilar speciellt den tunga 
dieseldrivna lastbilstrafiken. Låt oss därför behålla den kvarvarande skogen. 

 Träd/skog minskar ljudet/bruset vilket har blivit mer tydligt och störande från E18 efter avverkningarna. 

 Träd/skog minskar också vindar och blåst. Speciellt när vinden ligger på från E18. 

 I Norrtälje Tidning kunde man för någon vecka sedan läsa att hamnen i Kapellskär skall byggas ut för 750 miljoner. Man räknar 
med att gods och persontrafik kommer att fördubblas. Det gör vår skog ännu viktigare att bevara. 

 Gallringen av träd, eller rättare sagt, skogsavverkningen som skett i skogen mellan Brusmarvägen och Gamla Ladvägen och 
Persängsvägen måste betraktas som en katastrof. Vad har hänt med vår nya fina Naturstig. I höstas tog jag en promenad med 
vår hund för att se hur naturstigen såg ut. Med stor möda kunde vi ta oss fram över ris, stubbar, kvistar, kvarlämnade småträd 
halvmeter djupa vattenfyllda hjulspår orsakade av enorma skogsmaskiner. 

 I en skrivelse från 2012 talar man om hur avverkning skulle ske på ett område:1-2 skogshuggare utför manuell fällning. Virke 
och ris fraktas bort med en liten 4 tons maskin, så att markskadorna minimeras. Vid behov används mellanstora skördare och 
skotare. Jag och många av tomtägarna fick nog intrycket att så skulle ske vid all kommande avverkning. 

 Vad har hänt? Talar vi om gallring, skogsavverkning eller vad? De maskiner som använts under 2013 tillhör de största som finns 
i bruk. Inte konstigt att det ser ut som ett slagfält i skogen!           
          

         Forts nästa sida! 
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Forts. Stoppa skogsavverkning 

 Sammanfattning: 

 Luftföroreningarna från E 18 har ökat efter avverkningarna. 

 När det blåser på från E18 har vinden snart fritt fram med sina skadliga luftpartiklar. 

 Ljudbruset från E18 har ökat markant efter avverkningarna. 

 Allt detta har förstärkts av att mycket av att både Håtö Gårds och vår skog har försvunnit. 

 Den information om avverkning som har gått ut, har inte varit tillräckligt tydlig för att medlemmarna skulle kunna förstå den 
ödeläggelse som blev resultatet på vissa områden. 

 Stoppa ytterligare avverkning! 

 Låt oss behålla det som är kvar av vår skog. 

 Låt oss kunna vandra i skogen, plocka bär och svamp och känna att vi går i en skog. 

 Låt oss inte störas av ökat ljud och luftföroreningar från E 18. 

 Tänk på att trafiken och bullret kommer att fördubblas. 

 Låt oss rädda den skog som finns kvar. Den kommer att behövas. 

  

 Staffan Hasselsköld Håtö 2:254 

 Styrelsen föreslår att motionerna avslås med följande motivering; Sen många år tillbaka har föreningen låtit utarbeta 
skogsvårdsplaner som vägledning vid skötsel av föreningens skogar. Den nu gällande planen fastställdes på årsmötet 2008 och 
gäller till 2018. Inom ramen för planen arbetar styrelsen fram förslag till åtgärder som ska genomföras årsvis. Planerade 
åtgärder 2014 kommer redovisas på årsmötet för beslut. 

 



 

håtö.se 



 



 



Bryggplatser 

 



 









 



Möjligheter med håtö.se 

 E-post för effektivare informationsspridning 

 Möjligt att publicera mer information 

 Vilken, önskemål? 

 Plats för speciella intresseområden 

 Ornitologiska föreningen  

 Finns det fler intresserade redaktörer? 


